
在读证明

兹证明张子壮，男，出生于1994年1月11日，于2012年9月考入我校，系我校国际交流学院经济学专业学生，本科学制四年，现为四年级第一学期学生，学号是201220143440。如符合我校毕业及学位管理的相关规定，该生将于2016年7月获我校本科毕业证书和学士学位证书。
                                   山东财经大学国际交流学院

                                         二零一六年一月六日 

CERTIFICATION

This is to certify that Mr. Zizhuang Zhang, male, born on January 11, 1994, majoring in Economics, started his study in School of International Economics Education of our university from September 2012. As the rule of our university, the length of schooling is four years. Now he is in the first term Grade four. If meets the awarded qualification of graduation and Bachelor Degree, he will get the Graduate Certificate and Bachelor Degree in July 2016.

School of International Economics Education 
 Shandong University of Finance and Economics

                                   January 6, 2015

